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BURMISTRZ  KARPACZA
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Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz
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ZAPYTANIE
 

W SPRAWIE :

  Spłaty inwestycji o nazwie Budowa ulicy Parkowej w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

   Panie burmistrzu Gmina Karpacz zakończyła spłatę kredytu zaciągniętego na budowę ulicy parkowej
w Karpaczu.

PYTANIA :

1. Jaki był koszt budowy ulicy Parkowej w Karpaczu z podziałem na etapy?
2. Ile  wyniosło  dofinasowanie  środków  zewnętrznych  na  budowę  ulicy  Parkowej  w

poszczególnych etapach?
3. Kiedy inwestycję oddano do użytku?
4. Jaka jest/była gwarancją na wykonane prace budowlane?
5. Jaka jest gwarancja na wybudowany tunel ?
6. Kiedy inwestycja została spłacona?
7. Jakie  były  koszty  obsługi  kredytu  ile  wyniosły  prowizje  i  odsetki  na  koniec  spłaty  (kwota

pożyczona i odsetki od pożyczonej kwoty)?
8. Jaka była kwota zwrotu niewłaściwie wykorzystanej dotacji od Wojewody Dolnośląskiego?

ZAŁACZNIK:

- brak 
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